
 

 

 
 
 
 
De Tweede Kamer 
t.a.v. Formateur heer R. van Zwol 
p/a postbus 20018 
2500 EA Den Haag 
 
Maastricht, 18 juni 2024 
 
Geachte heer van Zwol, 
 
Met referte aan ons plezierige gesprek van vandaag doe ik u zoals besproken mijn motivatie ook op schrift 
toekomen. 
 
Het hoofdlijnenakkoord, zoals door PVV, VVD, NSC en BBB overeengekomen is in mijn ogen een antwoord 
op wat Nederland gevraagd heeft en wat Nederland nodig heeft. De PVV heeft ondernemerschap, de BV 
Nederland en een florerende economie hoog in het vaandel staan en daar wil ik mij namens de PVV ook 
hard voor maken. 
 
Omdat ik jarenlang dichtbij zowel kleine ondernemers heb gestaan alsook captains of industry, heb ik een 
goed gevoel over hoe ‘het bedrijfsleven’ over de politiek denkt. Wat ik vaak hoor(de) is dat menig 
ondernemer niet het gevoel heeft dat ze gewaardeerd worden, dat er veel óver hen gesproken wordt in 
plaats van mét hen en dat men snakt naar stabiel en voorspelbaar overheidsbeleid. En dat gaat op voor 
zowel voor MKB-ondernemers, zoals kappers, bakkers, retailers, horecaondernemers, maar ook voor 
multinationals als we praten over het vestigingsklimaat.   
 
Een gezonde en florerende economie is geen automatisme en hangt deels af van het beleid welke door het 
landsbestuur wordt uitgestippeld. De Nederlandse economie kan naar mijn menig wel wat hulp gebruiken en 
het bedrijfsleven snakt naar een betrouwbare partner in de overheid. Zodat ook het bedrijfsleven hun 
investeringen en planningen met een gerust gevoel voor de lange termijn kunnen uitstippelen.  
 
Ik kan niet anders dan concluderen dat met dit hoofdlijnenakkoord er een coalitie geboren is die 
ondernemers wil waarderen en positief willen stimuleren bij hun bedrijfsvoering. Of dat nu voor boeren, 
vissers, MKB-ondernemers of multinationals is.  
 
Dáár wil ik graag deel van uitmaken. Van een kabinet welke -met alle beperkingen en onzekerheden over de 
toekomst- de Nederlandse economie wil stimuleren en ondernemers waardeert voor de belangrijke rol welke 
ze dagelijks vervullen in de samenleving.  
 
Ik wil daarbij graag constructief met álle partijen samenwerken in de Kamer. Ik ben dan ook benieuwd naar 
alle opvattingen en naar de wensen van de Kamer om daarmee aan de slag te gaan. Ik wil hier dan ook veel 
tijd in investeren. Niet vanuit partijbelang, maar voor het landsbelang, en dus voor alle Nederlanders. Ik zie 
uit naar een succesvolle samenwerking. 
 
Hoogachtend, 

Dirk Beljaarts 




